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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ki vagy mi szerint hátrányos egy térség?" címmel a Házszabály 90. §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Kolber István regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős
tárca nélküli miniszterhez. Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Szigetköz Bizottság 2004 . június 17 . Ülésen - az elmúlt évek alatt több alkalommal
- döntött úgy, hogy kéréssel fordul a kormányhoz Szigetköz hátrányos térségbe sorolása
tárgyában.

Mint a Bizottság elnöke a felterjesztést meg is tettem a Környezetvédelmi
Miniszterhez . Sajnálattal kellett tapasztalnom, hogy érdemi válasz helyett a Statisztikai
Hivatalhoz irányított, mondván : ott érdeklődjem meg, hogy egyáltalán a területi mutatók
alapján kezdeményezhető-e a hátrányos térségbe a besorolás .

Tisztelt Miniszter úr!

Valóban csak ennyi lenne a feladatunk egy térség, egy kiemelkedő táj megmentésében,
az itt élők élet lehetőségének javításában?

Tényleg csak mutatók kérdése, hogy a mi hátrányos térség és mi nem?
Az vajon semmit sem számít, hogy az ökológiai agresszió előtt milyen körülmények

voltak a Szigetközben és milyen lehetőségeket vesztettek el az itt élők?
Továbbra se veszik számításba az itt élők, az őket képviselő Önkormányzatok, Megyei

Önkormányzat és több szakmai szervezet véleményét, kérését?

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Szándékukban van-e a Szigetközt besorolni a hátrányos térségek közé?
2. Ha igen, akkor mikor?
3 . Ha nem akkor ennek mi az indoka?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest. 2004. november 23 .

u s Hivatala
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Írásbeli Kérdés

Dr. l János
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